
Referat skolebestyrelsesmøde torsdag den 13.12.2018 

Fraværende:  

Deltagere: Peter, Stephan, Maria (forældrerepræsentant), Maria (medarbejderrepræsentant), 

Gitte, Carsten, Kim, Lars, Vagn, Asta, Trine, Line & Winnie 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Godkendt dog en bemærkning om at huske hvem der deltager på mødet og hvem der 

er fraværende. 

2. Nyt fra…..:  

Ledelsen: 

Der er ansat nye folk i stedet for Poul Erik og Annette. Der bliver meldt ud til forældre 

og elever inden jul.  

På tirsdag er der ansættelsessamtaler for Anne Mette Kjær. 

Lars sender nyhedsbrev ud inden jul 

Henvendelser til skolebestyrelsen: 

En forældrehenvendelse ang. lærerskifte på 9. årgang, hvor Poul Kristian og Annette er 

stoppet. Der er sendt svar til forældrene i dag. 

Maria har fået en henvendelse i forhold til toiletterne på 2. årgang. Børnene går ikke på 

toilet i løbet af skoledagen, da toiletterne er ulækre. Der bliver spurgt om det var 

muligt, at eleverne får en tjans i forhold til at gøre toiletter rene? Skolebestyrelsen 

drøfter hvilke muligheder der er for at toiletterne bliver pænere. Indskolingen og sfo vil 

være mere opmærksom på dette, og skolen vil gå i dialog med Ejendomme i forhold til 

at kigge på rengøringen. Det bliver påpeget, at dørene til tider åbnes udefra af andre 

elever, og det derfor er ubehageligt for dem der sidder på toilettet, når døren åbnes. 

Skolen undersøger om der kan sættes en anden lås på døren, så den ikke kan åbnes af 

andre børn, men kun af voksne. Dørene skal kunne åbnes udefra, men vi skal 

undersøge, hvordan vi kan undgå at eleverne åbner, når andre sidder på toilet. 

Personale – undervisning: 

Dejligt med ansættelse af nye lærere, det skaber ro.  

Vi arbejder på at implementere de nye tiltag såsom 2-lærer ordningen, og drøftelsen 

om hvordan vi bruger hinanden og får mest ud af vores ressourcer. Der arbejdes også 

med læringsrum og anderledes uger. 

Personale – fritid: 

Man juler og det er hyggeligt. Der er kommet nogle dejlige tilbagemeldinger fra 

forældre ang. de nye tiltag i Klubben – det varmer og det er dejligt. Der har lige være 

julefrokost i Klubben, hvilket var en rigtig god dag med 80 glade børn. 

Der arbejdes med Kunst på mellemtrinnet i den anderledes uge, og det er fantastisk at 

se, hvad eleverne producerer og finder frem til. Børnene er gået op i det. Man mærker 

at det kan være svært at få ressourceregnestykket til at gå op. 

Elevrådet: 

Der er anderledes uger, og der er ikke andre kommentarer en positive 

tilbagemeldinger.  

Der er afholdt æbleskivesalg, og det var en rigtig stor succes med stort overskud og 

glade børn.  

Luciaoptog på skolen og det var en god oplevelse. 



3. Antal elever ind og ud på Vestre skole 

Skolen har udarbejdet data på, hvor mange elever der forlader skolen, og hvor mange 

der kommer til skolen. Det viser sig, at der kommer flere til skolen end der forlader. 

Lars laver oversigt der vises for bestyrelsen. Her er det tydeligt, at der kommer flere til 

skolen end der forlader. Vi lægger mærke til, om der er en høj procentdel fra 

skoledistriktet der starter på Vestre Skole i 0. klasse, og her ligger vi højt.  

Vi skal være nysgerrige på, hvorfor der er elever der forlader skolen. Ledelsen vil 

undersøge begrundelsen ved hver udmeldelse fremadrettet. 

Der er indskrivning i januar, og i slutningen af måneden kan vi se, hvor stor en 

procentdel der vælger Vestre Skole. 

Målsætning: 

Vi vil gerne at procentdelen af startere fra eget skoledistrikt er så højt som muligt. 

Vi ønsker at holde fast på de elever som starter på Vestre Skole. 

4. Mobiltelefoner og ”device-politik”/digital dannelsesplan for Vestre Skole 

Hvad ved vi? Stephan skulle spørge i indskolingen i forhold til undervisningen og 

fritidsdelen. Lærer og pædagoger ser ikke mobiler som et problem, og de vil gerne, at 

det er dialogen med børnene der arbejdes med. De voksne oplever, at når børnene 

bliver bedt om at pakke telefonerne væk, så gør de det. Børnene er ikke afhængige af 

deres telefoner, de bruger dem primært når de ikke ved hvad de skal lave. 

Mellemtrinnet har udarbejdet en spørgeskemaundersøgelse til forældre, elever og 

lærere, som Lars gennemgår resultatet af.  

 

Kim, Line & Carsten laver et princip-udkast til skolebestyrelsen inden jul, som sender 

ud til bestyrelsen.  

0.-3. klasse: opfodring til ikke at medbringe mobilen i skole. SFO har en telefon 

børnene kan låne? 

4.-6. klasse: mobilfrit mellemtrin? 

7. klasse: mobiler på fly? 

8. og 9. klasse: ok med mobiler? 

Carsten kan ikke tilslutte sig beslutning vedr. mobiltelefoner, idet løsningen er 

tidskrævende (frygter ca. 1 lektion om ugen går tabt) samt at der ved indsamling er 

tale om forbud frem for dannelse. 

5. Hvilke ønsker har bestyrelsen til at brug af de 5 tilførte millioner kroner?  

- Lejrtur 

- Legeplads 

- Stole 

- Læringsmiljøer 

Forslag sendes til Trine snarest og senest 12/1-2018 

6. Evt. 

- Kim ønsker et punkt på dagsorden til februar ang. skole/hjem samarbejdet 

 

 

 


